
Algemene afdelingsvergadering 6 maart 2024  

1. Opening + uitleggen hoe het werkt  

a. Bennie opent de AAV om 20:05 

b. Bennie legt uit dat de vergaderig anders is dan reguliere AAV’s, namenlijk korter 

2. Vaststellen agenda  

a. Geen toevoegingne op de agenda  

3. Verkiezing stemtelcommissie 

a. 2 mensen zij  voorgedragen 

i. Gosse en Sophie  

1. Deze zijn allebei ingestemd op acclimatie  

4. Goedkeuren notulen AAV 29 november 2023 

a. Sophie: 

i. Er staan veel spelfouten in de notulen 

ii. Onder verslag van de KasCo staat niet het KasCo verslag  

iii. Financiële verantwoording is geskipped,  

iv. Kopje 9 wordt veranderd naar “Financiële verantwoording”  

5. Verantwoording kascommissie  

a. Sophie gaat naar voren om uitleg te geven over het verslag van de KasCommissie  

i. Complimenten aan de penningmeester voor het corrigeren van de 

handtekeningen 

ii. Alleen gecheckt van 5 nov naar 31 dec 

1. Dingen van 2024 nog niet gecheckt 

iii. Aantal uitgaven zijn niet veganistisch, door campagne samen met JS. In 

principe geen problemen mee. 

iv. Factuur van de bestuurstruien staat er niet in, wel een betaalbewijs 

v. Er waren vragen over de EHBO-cursus en de reanimatiecursus, waarom 

daarvoor gekozen is.  

vi. Pieter: dit klopt, gaan dit doorverwijzen naar landelijk  

vii. Begrotingsdiscipline was goed  

viii. Geld van de JS misste nog, maar nu niet meer 

ix. Graag nog fysieke kas toevoegen aan boekhouding 

x. Wat data aanpassen in de boekhouding  

b. Vragen 

i. Ilse: 

1. We hebben bijna weer een campagne. Is er een manier om te 

regelen dat het volgende keer wel veganistisxch wordt uitgegeveb 

2. Sophie, meer een vraag voor de penningmeester, wij snappen dat 

het in het moment lastig was, denk dat dit iets is voor de 

campoagnecomisssie om af te stemmen.  

3. Tanno, is het een goed idee om met JS een formeel akoord op te 

stellen om ervoor te zorgen dat onze waarden wordten gehanteerd 

4. Daniël (met bijval van Hendrik), vanuit landelijk hebben we 

doorgekregen dat activiteiten met exclusief PvdA kandidaten niet 

mogelijk is.  

5. Bennie, landelik heeft aanggeven dat we focussen op de groene 

kandidaten, ook vanwege een congresmotie die is aangenomen. We 



hebben wel de ruimte gegeven om campagn te voeren met de JS, 

nmogen wel alleen onze eigen huisstijl gebruiken.  

6. Ilse, het staat eigenlijk al vast dat we met de campagne gaan voeren.  

7. Tanno, Hoor ik goed dat het verkiezingsprgramma van de goenen 

betere aansluit dan GL-PvdA 

8. Bennie, landelijk heeft gekozen om nauwer samen te werken met 

EFYEG, en wilde niet campagen voeren voor de S&D fractie. (bijval 

Hendirk, stemgedrag van de S&D fractie wijkkt af van de Groenen, en 

dat van de gezamenlijke lijst  

9. Tanno, waarom dan no gwel in Groningern 

10. Hendirk, dat is gewoon praktisch. Lastig om apsarte campagnes te 

voeren.  

11. Tanno, is het wel handiger, zeker gezien de periekelen met de JS  

12. Ilse, campagne activteieten zijn over het algemeen wel goed gegaan  

13. Daniël, KasCo acfronden, daarna campagne doen 

14. Bennie, doen we na de KasCo  

6. Campagne EU 2024  

a. Sophie, Aanhakend op wat Ilse zi, geen moeizaamheden met samenwerking. Er komt 

nieuer penni bij JS Groningen. Puur organisatorisch zie ik geen blokkades  

b. Frederiek, Het is handig alvast tevoren afspraken te maken over financiën 

c. Pieter, ja ga ik meenemsen naar de vergadering volgende week over camapgne 

d. Tanno, met aanemen wat ik in wandelgangen hoor. Hopelijk gebeurt het niet weer. In 

Drenthe ook gedoe geweest toen gevraagd is of Hendirk toegevoegd kon worden. In 

combinatie met dat DWARS het niet wil , zet ik vraagtekens bij af op politieke 

gronden of het een goed idee is. 

e. Hendrik, ik begrijp het, GL-PvdA gaan het samen doen, dus het is niet handig om 

afzonderlijk te doen.  

f. Tanno, maar wij zijn hun niet 

g. Ilse, Het is een lijst, een stem op een PvdA’er is een stem op een GL’er  

h. Tanno, Heb mijn mening hier over gedaan, en het maakt wel nog uit 

i. Ilse, maar de stemmen worden nog steeds gezamenlijk geteld 

j. Sophie, we gaan bij de volgende bijeenkomst nadenken over hoe we campagne gaan 

voeren, en denk dat de bezwaren hier weg wordt genomen. De voordelen wegen 

zwaarder dan de voordelen in dit geval. 

7. Pauze  

a. Geen behoefte aan pauze  

8. Instemming begroting  

9. Verkiezing secretaris  

a. Bennie, we waren opzoek naar niewue secretaris. Geen niewue aanbmeldingen, dus 

we dragen Dabniël voor. We gaan stemmen per briefjes 

b. Tanno, ik wil wel vragen om een voorstelrondje en vragenrondje voor de 

kandidaat(en)  

c. Bennie, Uitleg over de briefjes 

d. Cavia kan geen kandidaat worden want geen lid 

e. Bennie, Kruisjes mag je gewoon zetten 

f. Daniël, ik ben Daniël, introductie. Geen verengi\ 

g. Rik, wat is permanent? 

i. Tot aan het einde van bestuursjaar 



h. Sophie, geen vraag, ik waardeer de inzet.  

i. Tanno 

i. Leueke vragen eerst 

ii. Caviavragen 

iii. Favo dier, blauwe vinvis 

iv. Afgelope periode is insta goed actief gebelven (dankzij Ilse). 

Vernatwoordelijkheid, Facebook niet gedaan (was al besloten)  

v. Zijne r dingen die je m.b.t. socials wil gaan doen? 

vi. Ilse, sociale meida is niet per definitie secretaris taak 

vii. Daniël, ik hoop dat Ilse de posts wil blijven doen. Threads is een andere 

mogelijkheid, misschien wil Bennie dat doen. Ik ben niet zo goed in posten 

viii. Remco, eierbal of Bamischijf? 

1. Daniël, geen commentaar 

ix. Tanno, ik wil tog antwoord horen 

x. Daniël, Bamischijf  

xi. Tijd voor stemmen  

xii. Aankondiging Pieter 

xiii. Uitslag stemtelcommissie 

1. Zonder secretaris geen afdekiling 

2. 10 stemmen uitgebracht van de 11 

3. Alle 10 voor daniël, is nu officieel Secretaris van DWARS Groningen 

10. Moties  

a. Bennie gooit de motie op het scherm 

b. Ilse, is dit niet dezelfde motie 

c. Tanno, is wel anders, met kleine aanpassingen 

d. Geen Gratis Bier motie 

e. Bennie, Tanno mag toelichten 

f. Sophie punt van orde, Graag o[ het scherm zodat oproep te lezen is  

g. Bennie, wel toch toegelaten, maar graag volgende keer eerder.  

h. Tanno toelichting 

i. Dank aan bestuur  

ii. 2020 hier al motie voor ingediend, niet aangenomen. Nu aangepast, gedacht 

in mogelijkheden. Maak zorgen om alcoholgebruik onder jongeren. Altijd een 

zorgpunt geweest. Ik schrik hoeveel er wordt gedronken, tijd geleden was 

DWARS een studentenvereniging. Beter nu. Beleid wat landelijk voert slecht 

idee. Verbannen van woord Borrel bereik je niks. Kun je veel beter dingen 

doen. Vragen van kleine betaling doet niet aan af van toegankelijkheid. Zorgt 

voor klein denkmomentje. Dat is mijn persoonlijke ervaring. Alleen geld op 

heffen is wel wat, klein bedrag. Wel gratis alcohol aanbieden  

iii. Bestuursreactie, als bestuur, zien we de intenties sympathiek, wel ontraden. 

Eerste momenteel veel discussie over alcoholcultuur in het algemeen en in 

afdeling. Om motie aan te namen dat de cultuur er is, kunnen wij niet 

steuenn. We denken niet dat de prijs die je vraagt niet opweegt tegen het 

organiseren vana ctivitietien met wel gratis alcohol. We zorgen er al voor dat 

er genoeg mogleijkhededn zijn voor mensen die niet alcohol drinken. Wij 

denken niet dat de prijs een drempel gaat zijn om het niet te doen.  



iv. Ilse, als een persoon niet drinkt, ik ervaar niet een alcohoolcultuur. Het is 

makkelijk om hier niet te drinken. Niet de bedoeling dat eht te ver gaat. Als 

het goed is let bestuur daar op 

v. Daniël, hebben twee bestuursleden die niet/nauwelijks drinken. 

vi. Bennie, wil toevoegen dat wij nuchterheidsdiensten hebben. Doen Hendrik 

en Bennie ook  

vii. Tanno, Bij het vorige bestuur zeiden ze ook dat ze er goed op letten. Wat mij 

zorg is dat het geld voor huidige bestuur, maar dat dit in de toekomst anders 

kan worden. Het is goed dat je er rekening meehoud dat een volgend bestuur 

daar rekening mee houdt.  

viii. Bennie, ik snap he tpunt, maar kom terug bij de prijs. Die zal niet het verschil 

maken in onze mening. Vind dat er best wel goed om wordt gegaan met 

alcohol 

ix. Sophie, vind zelf niet dat er een alcoholculruur is, wil niet ontkennen wat 

Tanno heeft ervaen. Ik ga denk ik niet voorstellen, maar misschien wel een 

idee om acties vast te leggen die alcoholcultuur tegen kunnen gaan. Dingen 

als een nuchterheidsdienst opnemen in een huishoudelijk regelement.  

x. Frederiek, ik stel voor dat het bestuur, of iemand anders, over het hierboven 

genoemde een motie over indiend. Je kunt altijd de volgende AAV een 

volgende motie instemmen.  

xi. Ilse, er wordt nu wel meer vrij omgegaan met drank halen, mensen kunnen 

dat nu zelf doen. Handig als bestuur er weer op gaat letten en zelf achter de 

bar gaat staan.  

xii. Tanno, Ik zou dan willen voorstellen dat ik de motie amendeer en de 

betalingen voor het bier eruithalen en de punten hier genoemd erin zetten 

xiii. Frederiek, niet handig om nu te doen, of intrekken of nu stemmen 

xiv. Hendrik, beter bij de zomer-AAV doen 

xv. Ilse, moeten goed kijken hoe het kan in het huishoudelijk reglement 

xvi. Sophie, wordt er verwacht dat er een motie wordt ignediend door de leden 

zelf? Kan het bestuur niet zelf een motie hierover indienen op de nieuwe AAV 

xvii. Dat kunnen we wel toezeggen, dat is dan bij de zomer-AAV 

xviii. Wat vindt Tanno? 

xix. Tanno gaat akoord, trekt de motie in.  

11. Sluiting 

a. Bennie, geen moties meer dus komen aan het einde  

b. Bennie sluit de AAV om 21:07  

 

 


